



閩光書院幼稚園部
Amoy College Kindergarten

入學申請表格 Application Form

申請班別 Class applied		學校專用 For School Use Only			
☐ 幼兒班 K1	☐ 全日班 Whole Day session	申請編號 Application No.		面見通知 Interview Notification	
☐ 低班 K2	☐ 上午班 A.M. session	收據編號 Receipt No.		結果通知 Result Notification	
☐ 高班 K3		收報名表日期 Submission Date		取錄通知 Admission Notification	

學生個人資料 Personal Information

中文姓名： Chinese name	英文姓名： English Name	(姓氏 Surname)	(名字 Given name)	照片 Photo	
性別： Sex	出生日期： Date of Birth	(Y 年)	(M 月)		(D 日)
出生證明號碼： Birth Cert. No.	出生地點： Place of Birth				
住址： Address					
聯絡電話： Telephone	電郵地址： E-mail address				
現就讀幼稚園及班別（如適用）： Name and Class of present Kindergarten (If applicable)				母語： First Language	

家長資料 Parent's Data

	父親 Father	母親 Mother	監護人 Patron
中文姓名： Chinese Name			
英文姓名： English Name			
職業／職位： Occupation/Position			
公司名稱： Company Name			
公司電話： Office Telephone No.			
手提電話： Mobile No.			

個人資料收集聲明：在申請表內填報的資料，本校會用作處理家長申請子女入學有關事宜。家長所提供的個人資料，只供處理入學程序及在工作上有要知道讓等資料的教師和職員使用。

Personal Information Collection Statement: The information provided in the application form will be used by the school to handle matters related to parents' application for admission of their child. Personal data provided by the parents will only be used by teachers and staff who handle the admission process and work related needs.

緊急事故聯絡人資料
(父母以外):
Person to contact in
case of emergency

姓名 Name : _____ 電話 Phone No. : _____

與幼兒關係 Relationship : _____

個人資料收集聲明：在申請表內填報的資料，本校會用作處理家長申請子女入學有關事宜。家長所提供的個人資料，只供處理入學程序及在工作上有要知道讓等資料的教師和職員使用。

Personal Information Collection Statement: The information provided in the application form will be used by the school to handle matters related to parents' application for admission of their child. Personal data provided by the parents will only be used by teachers and staff who handle the admission process and work related needs.

兄弟姊妹資料 Details of Other Siblings

姓名 Name	年齡 Age	性別 Sex	現在就讀的學校 Present School Attended

曾就讀本校之兄/姐： Siblings who studied in Amoy College(kindergarten)	畢業年份： Year graduated

健康情況申報 Health Condition

1. 幼兒是否有任何健康或身體上的特別關注？ Does the applicant have any health or physical concern?

2. 幼兒是否有任何過敏情況？ Does the applicant have any kind of allergy?

3. 幼兒是否有任何特殊需要？ Does the applicant have any special needs?

其他資料 Other information：

是否需要校車服務？

Needs school bus service?

☐ 是 Yes

☐ 否 No

已遞交以下資料 Documents submitted with this application：

- ☐ 附相片乙張於入學報名表上 One Photograph attached to the Application Form.
- ☐ 出生證明書副本 Photocopy of Birth Certificate.
- ☐ 免疫注射記錄副本(包括封面) Photocopy of Immunization Record (with the cover page).
- ☐ 三個回郵(\$2.4)信封 Three stamped(\$2.4), self-addressed envelopes.
- ☐ 入學申請手續費港幣 40 元 A Processing fee of HKD\$40
(現金或支票抬頭「閩光書院」 Cash or Cheque payable to " Amoy College")

注意事項 Note：

- 本申請表內有關個人資料將僅供本校職員作處理入學申請事宜之用。
Personal data provided as part of an application for admission will, during the admissions process, be used solely for the purpose of admission and in this connection the data will be handled by kindergarten staff only.
- 如入學申請不被接納，本校將銷毀一切有關個人資料；成功申請者個人資料將會存入學生檔案中，由本校職員保管。
When the processing and consideration of all the applications for a particular program have been completed, the application of unsuccessful candidates will be destroyed. The application of successful candidates will become part of the student file, in connection with this data will thereafter be handled by AMOY COLLEGE KINDERGARTEN Staff.
- 根據《個人資料(私隱)條例》，申請人有權查閱及更改填報於申請表格的資料，並可索取此等資料的副本。申請人如須查閱或更改其個人資料，請致函告知本校。
In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have the rights of access to and correction of their personal data contained in the application form, and the right to request a copy of such data. Applicants wishing to access or make corrections to their data should submit written requests to AMOY COLLEGE KINDERGARTEN.
- 除學位已滿額或因遲遞交報名表而被取消外，一切已繳交之入學手續費，概不退還。
Processing fee paid and not refundable, except in the event of full complement or the application is rejected due to late submission.
- 本校會作最終選取的確定，並不會提供個別取錄準則。

個人資料收集聲明：在申請表內填報的資料，本校會用作處理家長申請子女入學有關事宜。家長所提供的個人資料，只供處理入學程序及在工作上有要知道讓等資料的教師和職員使用。

Personal Information Collection Statement: The information provided in the application form will be used by the school to handle matters related to parents' application for admission of their child. Personal data provided by the parents will only be used by teachers and staff who handle the admission process and work related needs.

School decision on all applications is final, no details regarding individual application will be provided.

個人資料收集聲明：在申請表內填報的資料，本校會用作處理家長申請子女入學有關事宜。家長所提供的個人資料，只供處理入學程序及在工作上有要知道讓等資料的教師和職員使用。

Personal Information Collection Statement: The information provided in the application form will be used by the school to handle matters related to parents' application for admission of their child. Personal data provided by the parents will only be used by teachers and staff who handle the admission process and work related needs.